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SA.0012.3.12.2021 

 

Protokół nr 12/21 

z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gminy 

w dniu 13 grudnia 2021 r. w Urzędzie Gminy Goleszów przy ul. 1 Maja 5 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Gminy Elżbieta Duraj. 

Prowadząca obrady o godz. 1500 otworzyła posiedzenie. Po powitaniu członków Komisji oraz gości 

oświadczyła, iż w posiedzeniu uczestniczą wszyscy członkowie Komisji, co pozwala na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Listy obecności - załączniki nr 1 i nr 2. 

Radni obradowali zgodnie z otrzymanym wraz z zawiadomieniem porządkiem obrad, który przedstawia 

się następująco: 

1. Informacja na temat stanu oświetlenia w gminie Goleszów – propozycje rozbudowy sieci 

oświetleniowej w Gminie Goleszów. 

2. Informacja na temat zasobów gospodarki komunalnej. 

3. Opiniowanie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Goleszów oraz w uchwale 

budżetowej Gminy Goleszów na 2021 rok. 

4. Opiniowanie projektów uchwał. 

5. Plan pracy Komisji na okres od 1 stycznia 2022 r. do 30 czerwca 2022 r. 

6. Sprawy bieżące. 

  

Ad.1. Informacja na temat stanu oświetlenia w gminie Goleszów – propozycje rozbudowy sieci 

oświetleniowej w Gminie Goleszów.. 

Radni otrzymali pisemną informację na temat stanu oświetlenia w gminie Goleszów – załącznik nr 3. 

W uzupełnieniu informacji członkom Komisji została przedstawiona mapa Gminy z zaznaczonymi 

punktami oświetleniowymi wskazanymi przez mieszkańców do rozbudowy.  

Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Gminy Elżbieta Duraj stwierdziła, że Komisja Finansów 

i Rozwoju Gminy zapoznała się z powyższą informacją. 

 

Ad.2. Informacja na temat zasobów gospodarki komunalnej.  

Radni otrzymali pisemną informację na temat zasobów gospodarki komunalnej – załącznik nr 4. 

Na pytania radnych odpowiedzi udzielili Wójt Gminy Sylwia Cieślar, Z-ca Wójta Rafał Glajcar 

i Skarbnik Gminy Romana Brzoza. 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Duraj stwierdziła, że Komisja Finansów i Rozwoju Gminy zapoznała 

się z informacją na temat zasobów gospodarki komunalnej. 

 

Ad.3. Opiniowanie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Goleszów oraz w uchwale 

budżetowej Gminy Goleszów na 2021 rok. 

Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Goleszów oraz w uchwale budżetowej Gminy 

Goleszów na 2021 rok przedstawiła Skarbnik Gminy Romana Brzoza. Skarbnik Gminy poinformowała 

o spłacie kredytu, wyjaśniona została również kwestia znacznej nadwyżki w budżecie, w związku 

z otrzymaną subwencją z budżetu państwa w wys. ponad 2 mln zł na wodociągi i ponad 5 mln zł na 

kanalizację. 

Wobec braku uwag, Przewodnicząca Komisji Elżbieta Duraj poddała pod głosowanie wydanie 

pozytywnych opinii do przedłożonych projektów uchwał.  

1) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Goleszów 

(nr SA.0006.124.2021). 



Protokół nr 12/21 z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gminy w dniu 13 grudnia 2021 r.  strona 2 

 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 5 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

2) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Goleszów na 2021 rok 

(nr SA.0006.125.2021). 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 5 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad.4. Opiniowanie projektów uchwał. 

3) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Cieszyńskiego na realizację 

zadania „Prowadzenie Powiatowego Ośrodka Wsparcia dla Osób Dotkniętych Przemocą w Rodzinie” 

(nr SA.0006.107.2021). 

Inspektor ds. funduszu alimentacyjnego Edyta Toman przedstawiła uzasadnienie podjęcia uchwały.  

Brak uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 5 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

4) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Bielsko-Biała na dofinansowanie 

działalności Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym w Bielsku-Białej 

(nr SA.0006.108.2021). 

Projekt uchwały przedstawiła Inspektor ds. funduszu alimentacyjnego Edyta Toman. 

Brak uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 5 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

5) Projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 

z dochodów własnych Gminy Goleszów niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi (nr SA.0006.109.2021). 

Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Grzegorz Faruzel przedstawił 

uzasadnienie podjęcia uchwały. 

Brak uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 5 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

6) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 0007.9.2021 Rady Gminy Goleszów z dnia 24 lutego 

2021 r. w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 
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zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, 

położonych na terenie gminy Goleszów (nr SA.0006.110.2021). 

Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawiła Magdalena Gruszczyk – Kierownik Referatu Inwestycji 

i Remontów. Informację uzupełniła Wójt Gminy Sylwia Cieślar. 

Brak uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 5 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Skarbnik Gminy Romana Brzoza przedstawiła autopoprawki (projekt II) do projektu uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Goleszów oraz w sprawie uchwały budżetowej Gminy 

Goleszów na 2022 rok. 

7) Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Goleszów (projekt II - 

nr SA.0006.105.2021). 

Brak uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 5 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

8) Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Goleszów na 2022 rok (projekt II - 

nr SA.0006.106.2021). 

Brak uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 5 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad.5. Plan pracy Komisji na okres od 1 stycznia 2022 r. do 30 czerwca 2022 r. 

Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Gminy Elżbieta Duraj przedstawiła propozycję planu pracy 

Komisji na okres od 1 stycznia 2022 r. do 30 czerwca 2022 r. Brak uwag i propozycji zmian do 

przedstawionego planu pracy.  

Plan pracy Komisji Finansów i Rozwoju Gminy został przyjęty, zostanie on przedstawiony do 

zatwierdzenia na najbliższej sesji Rady Gminy - załącznik nr 5. 

 

Ad.6. Sprawy bieżące. 

Wójt Gminy Sylwia Cieślar przedstawiła członkom Komisji propozycję nowych stawek diet radnych, 

którą otrzymała od Przewodniczącego Rady Gminy. Wójt Gminy przedstawiła również radnym, jak 

kształtują się podwyżki diet w ościennych gminach. 

Następnie odbyła się dyskusja na temat podwyżki diet radnych. Przewodnicząca Komisji Elżbieta Duraj 

przekazała, że taka propozycja diet została wspólnie z radnymi uzgodniona. Wszyscy członkowie 

Komisji Finansów i Rozwoju Gminy to potwierdzili, jednogłośnie opowiedzieli się ustaleniem diet 

radnych w proponowanych kwotach. Przewodnicząca Komisji poinformowała również, że radni ustalając 

propozycję podwyżki diet nie kierowali się ustaleniami radnych z gmin ościennych.  
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Przewodniczący Rady Gminy Karol Lipowczan zwrócił uwagę, że radni nie otrzymali projektu uchwały 

w sprawie diet. Poinformował również, że wyżej przedstawiona propozycja diet została przygotowana po 

uzgodnieniu z radnymi, w odpowiedzi na prośbę Wójta Gminy.  

Wójt Gminy zwróciła uwagę, iż w przekazanej jej propozycji nie została określona wysokość diety dla 

radnego pełniącego równocześnie funkcję przewodniczącego komisji stałej i przewodniczącego komisji 

doraźnej oraz kwoty potrącenia za nieobecność na sesji lub na posiedzeniu komisji, której jest członkiem. 

Kolejno odbyła się dyskusja nad wprowadzeniem projektu uchwały w sprawie diet radnych i jego 

procedowaniem. Radny Piotr Brudny zwrócił uwagę, aby procedowanie projektu uchwały odbyło się 

zgodnie ze statutem Gminy. Przewodnicząca Komisji Elżbieta Duraj zaproponowała przygotowanie 

i przedłożenie Komisji Finansów i Rozwoju Gminy do zaopiniowania projektu uchwały 

uwzględniającego uzgodnione z radnymi i przedstawione Wójtowi Gminy propozycje podwyżki diet. 

Przedmiotowy projekt uchwały następnie zostanie przedstawiony na posiedzeniach Komisji w dniu 

jutrzejszym, tj. 14.12.2021 r. (Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego oraz 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych). Komisja ustaliła również kwotę potrącenia za 

nieobecność oraz wysokość diety za równoczesne pełnienie funkcji przewodniczącego komisji stałej 

i przewodniczącego komisji doraźnej. 

Następnie Przewodnicząca Komisja Finansów i Rozwoju Gminy Elżbieta Duraj zarządziła przerwę 

w obradach. 

Po wznowieniu obrad Wójt Gminy Sylwia Cieślar przedłożyła projekt uchwały w sprawie diet radnych 

uwzględniający stawki przekazane przez Przewodniczącego Rady Gminy i wypracowane podczas 

dyskusji przez członków Komisji Finansów i Rozwoju Gminy przed przerwą. Wójt Gminy 

zawnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad Komisji zaopiniowanie przedmiotowego projektu 

uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Duraj poddała pod głosowanie wniosek Wójta Gminy o wprowadzenie 

do porządku obrad zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości i zasad wypłacania 

diet radnych. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie, 5 głosami „za”. 

Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Gminy odczytała projekt uchwały – nikt z członków 

Komisji nie wniósł uwag do projektu uchwały. Następnie poddała pod głosowanie wydanie pozytywnej 

opinii do przedłożonego projektu uchwały.  

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Gminy Elżbieta Duraj 

zamknęła posiedzenie Komisji.  

 

PRZEWODNICZĄCA 

Komisji Finansów i Rozwoju Gminy 

Elżbieta Duraj  
Protokół sporządziła: 

Aneta Sikora  

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 


